

Title (en)  
SEALING DEVICE

Title (de)  
DICHTUNGSVORRICHTUNG

Title (fr)  
DISPOSITIF DE JOINT D'ÉTANCHÉITÉ

Publication  
**EP 3712369 A1 20200923 (DE)**

Application  
**EP 19163461 A 20190318**

Priority  
EP 19163461 A 20190318

Abstract (en)

[origin: WO2020187873A1] The invention relates to a sealing device for a door or a window, having a housing rail (1) and a sealing strip which is arranged in the housing rail and comprises a support rail (2), a sealing profile (3), and a holding profile (7). The sealing profile (3) is held in or on the support rail (2) and can be connected to the holding profile (7). The holding profile (7) has a receiving area (73) for connecting to the sealing profile (3). The receiving area (73) is designed such that after a connection is established, the sealing profile (3) is prevented from moving at least in a direction (R) running along the longitudinal axis (L) of the sealing device. The sealing device according to the invention allows a simple time-saving an adhesive-free fixation of a holding profile (7) which allows an adjustment of the sealing device in situ for example.

Abstract (de)

Eine Dichtungsvorrichtung für eine Tür oder ein Fenster weist eine Gehäuseschiene (1) und eine in der Gehäuseschiene angeordnete Dichtleiste mit einer Trägerschiene (2), einem Dichtungsprofil (3) und einem Halteprofil (7) auf. Das Dichtungsprofil (3) ist in oder an der Trägerschiene (2) gehalten und es ist mit dem Halteprofil (7) verbindbar. Das Halteprofil (7) weist eine Aufnahme (73) zur Verbindung mit dem Dichtungsprofil (3) auf, wobei die Aufnahme (73) derart ausgebildet ist, dass nach erstellter Verbindung eine Verschiebung des Dichtungsprofils (3) mindestens in eine entlang einer Längsachse (L) der Dichtungsvorrichtung verlaufende Richtung (R) verhindert ist. Die erfindungsgemäße Dichtungsvorrichtung ermöglicht eine einfache, zeitsparende und klebstofffreie Befestigung eines Halteprofils (7), welches beispielweise eine Justierung der Dichtungsvorrichtung vor Ort ermöglicht.

IPC 8 full level  
**E06B 7/21** (2006.01); **E06B 7/215** (2006.01); **E06B 7/23** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 7/21** (2013.01); **E06B 7/215** (2013.01); **E06B 7/2316** (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 2016066576 A1 20160506 - PLANET GDZ AG [CH]
- WO 2016066577 A2 20160506 - PLANET GDZ AG [CH]

Citation (search report)  
[XDA] WO 2016066576 A1 20160506 - PLANET GDZ AG [CH]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 3712369 A1 20200923**; WO 2020187873 A1 20200924

DOCDB simple family (application)  
**EP 19163461 A 20190318**; EP 2020057193 W 20200317